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✱Mandatory Fields該欄必須填寫 

Electronic Services Application/Cancellation Form 電子服務申請/取消表格 

 
*To致  

KGI Asia Limited 

凱基證券亞洲有限公司 

KGI Futures (Hong Kong) Limited 

凱基期貨(香港)有限公司 

* Date (dd/mm/yy)    

  (日/月/年) 
 

 
Account Information 帳戶資料 

*Account No. 

 帳戶號碼 
  

*Account Name 

 帳戶名稱 

(CAPTIAL 大寫) 
 

Instructions 指示: 

1. Please fax or email this form to the fax no. or e-mail address below before 11:00 HK time on a business day. Requests made after the cut-off time or on Saturday, Sunday and public 
holidays will be processed on the next business day. You can also mail this form to Operations Department at the address above or submit it to one of our branches. 請將本表格於香港工

作天上午十一時正前傳真至以下傳真號碼或電郵至以下電郵地址。在截數時間後或是在星期六、日及公眾假期遞交的客戶指示將在隨後的一個工作天辦理。閣下亦可將本表格郵寄至以上

地址並註明營運部收啟或親臨我們的分行遞交。 

Fax 傳真: (852) 2878-4932, E-mail 電郵: ops.service@kgi.com 

2. Your request will effect upon processing, it will normally be processed within 3 working days after our receipt of this duly completed and signed form.  
您的申請經處理後便會即時生效, 本行一般將於收到客户已填妥並簽署的此申請表後三個工作天內處理客户的申請。 

Instruction Details 指示詳情 

 Electronic Trading Services 電子交易服務 

3. Email registered previously or in next section to receive eStatements and eCorrespondence will be automatically registered to receive “2FA Access Information and/or  
     Client Activities Notification*” *Client Activities (e.g. System Login, Reset Password, Trade Execution) unless otherwise specified. 除非另有指明，否則曾經或在下一節註 

     冊作為接收電子結單及電子函件服務的電郵地址將自動註冊為接收｢雙重認證資訊及/或客户活動通知*｣之用途。*客户活動 (例如: 登入系统、重設密碼、執行交易) 

 

 
Apply Trading Service 

申請交易服務  
Apply View-Only Service 

申請只供瀏覽服務  Cancel 取消 
KGI WebTrade service & KGI HK Mobile Trader   

網上投資服務及凱基香港流動投資服務 

 
Apply Trading Service 

申請交易服務  
Apply View-Only Service 

申請只供瀏覽服務  Cancel 取消 
eFO SP Futures and Options Trading Service & SPTrader Pro  

｢出期智勝 SP｣ 網上期貨及期權交易服務及 SPTrader Pro 

 
Apply Trading Service 

申請交易服務  
Apply View-Only Service 

申請只供瀏覽服務  Cancel 取消 
SO Online Stock Options trading services & SPTrader Pro   

「出權智勝」股票期權網上交易服務及 SPTrader Pro 

 eStatements & eCorrespondence Services電子結單及電子函件服務 

4. E-mail address is mandatory for eStatements and/or eCorrespondence Services. If not provided, the application will not be processed.  
如欲申請啟用電子結單及/或電子函件服務，客户必須提供電子郵件地址。否則申請將不獲處理。 

5. The new e-mail address below shall override any e-mail address registered for eStatement previously. 以下新電郵地址會取代任何之前已登記作接收電子結單的電郵地址。 

6. Email registered here will be automatically registered to receive “2FA Access Information and/or Client Activities Notification*” *”  *Client Activities (e.g. System Login, 
Reset Password, Trade Execution) (if applicable) unless otherwise specified in next section. 除非在下一節另有指明，否則本註冊電郵地址將自動註冊為接收｢雙重認證資訊

及/或客户活動通知*｣之用途。*客户活動 (例如: 登入系统、重設密碼、執行交易) 

 
 Apply 申請  Cancel 取消 Daily e-Statements & Contract Notes and e-Correspondence 電子日結單及成交單據及電子函件 

 Apply 申請  Cancel 取消 Monthly e-Statements 電子月結單 

Email Address 
電郵地址  

 Registration of Email / Mobile Number to Receive 2FA Access Information and/or Client Activities Notification*  

登記接收雙重認證資訊及/或客户活動通知*的電郵 /手提號碼 

7. The new e-mail address and/or mobile telephone number below shall override the one (if any) previously registered for the purpose to receive “2FA Access 

Information and/or Client Activities Notification*”  *Client Activities (e.g. System Login, Reset Password, Trade Execution)  以下新電郵地址及/或手提電話號碼

會取代任何之前(如有)已登記作為接收｢雙重認證資訊及/或客户活動通知*｣的電郵地址及/或手提電話號碼。 *客户活動 (例如: 登入系统、重設密碼、執行交易) 

Email Address 
電郵地址 

Unless specified below, email registered to receive eStatement is automatically registered for receiving “2FA Access Information and/or Client 
Activities Notification*” (if applicable)  *Client Activities (e.g. System Login, Reset Password, Trade Execution) 
除非在本部分指定，否則已經登記為接收電子結單的電子郵件會自動登記為接收｢雙重認證資訊及/或客户活動通知*｣  (如適用）之用 *客户活動 (例如: 

登入系统、重設密碼、執行交易) 

 

Mobile Telephone No.
 
 

手提電話號碼  

Country Code國家編碼 Number 號碼 

  

Client Confirmation 客戶確認 

Authorized Signature(s) 客戶簽署 
 

 
X 

(All account holders of joint account must sign jointly 所有聯名客戶必需簽署)  

FOR OFFICE USE ONLY 以下由本公司填寫  

Prepared by FO: 

 

Name: 

 Securities  Futures Processed by OPP: 

 

Name: 

Checked by OPA: 

 

Name: 
 Stock Options  Checked 

 

 

S.V
. 

Signatories Name(s) 
簽署人姓名 
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